
  Protokół Nr 47/2023
posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej

odbytego w dniu 8 lutego 2023 r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności 
oraz zaproszeni goście w osobach:
- Jan Leszek Wiącek Burmistrz Wołczyna
- Bogusław Adaszyński Zastępca Burmistrza
- Elżbieta Bar Sekretarz Gminy
- Katarzyna Krawiec Skarbnik Gminy
-  Anna  Kucharska  z-ca  Naczelnika  Wydziału  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska,  Nieruchomości
i Inwestycji
- Marcin Kaczmarczyk Naczelnik Wydziału  Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji
- Agnieszka Wilczek Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołczynie
- Sołtysi według listy obecności                                                                         (załącznik do protokołu)

Porządek posiedzenia członkowie Komisji otrzymali wraz z zawiadomieniami o Komisji.
Burmistrz  wnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  posiedzenia  dwóch  projektów  uchwał,  tj.:
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi
Wierzbica Górna dla rejonu „Północno – zachodniego – część  A” przedmiotowy projekt uchwały
zaproponował wprowadzić jako punkt 3 f) 
oraz 
projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Wierzbica Górna dla rejonu „ Centralno  - Wschodniego część B” jako punkt 3 g).

W/w zmiany do porządku posiedzenia przyjęte zostały większością głosów:
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem zmian - 11 głosów
- przeciw – 0 głosów
- wstrzymujących się – 2 głosy.

Wobec powyższego porządek posiedzenia otrzymał brzmienie:
1. Sprawy organizacyjne.
2. Wnioski i zapytania.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał, które Rada Miejska podejmować będzie na sesji:

a) w sprawie lokalnego programu osłonowego na rok 2023 „SOS dla seniora”,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów
oraz rodziców,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Wołczyn  
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków,

d) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Wołczyn oraz wsi Ligota Wołczyńska i Gierałcice,

e) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Wołczyn oraz wsi Ligota Wołczyńska i Gierałcice,

f) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego wsi  Wierzbica Górna dla rejonu „Północno – zachodniego – część  A”

g) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania



przestrzennego wsi Wierzbica Górna dla rejonu „ Centralno  - Wschodniego część B”
h) w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok,
i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028,
j) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wołczynie na 2023 rok.

    4. Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej na 2023 rok.
    5. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania.

Ad. 2  Wnioski i zapytania

Radny  Waldemar  Łuczek  prosił  o  informacje  odnośnie  zapowiadanego  nowego  inwestora,  który
zakupił  działkę  na  budowę  zakładu  produkującego  zdrową  żywnością  –  czy  coś  wiadomo  w  tej
sprawie? Mieszkańcy dopytują o pracę.

Radna  Krystyna  Mazurczak  zabierając  głos  złożyła  w  imieniu  pani  Prezes  OSP  Wierzchy
podziękowania  dla  Burmistrza  za  słowa  wypowiedziane  na  zebraniu  OSP,  które  dodały  chęci  do
działania na przyszłość.
Następnie pytała, na jakim etapie jest kontrolowanie stanu dróg powiatowych w gminie Wołczyn?
W przeszłości  były  podejmowane  dyskusje  na  temat  budowy farmy wiatrowej  i  uchwałą  zostało
odrzucone powstanie farm wiatrowych w gminie Wołczyn. Stwierdziła, że nie podejmuje się tematu
jeżeli  chodzi  o  farmy  fotowoltaiczne,  coraz  więcej  ich  powstaje  i  z  tego  co  słyszała  jest  chęć
wybudowania blisko wioski, zabudowań i drogi. Mieszkańcy protestują ponieważ uważają, że jest to
za  bliska  odległość  od  domów.  Nowi  mieszkańcy  przeprowadzili  się  do  wioski  chcą  zająć  się
agroturystyką i chcą hodować pszczoły uważają, że odbija się światło od paneli i pszczoły uderzają w
ekrany i giną. W najbliższym czasie planuje zorganizować zebranie wiejskie w tej sprawie. Uważa, że
trzeba zachować jakiś dystans od zabudowań.

Sołtys Schatt wrócił do sprawy artykułu w gazetce gminnej „Czym żyje gmina Wołczyn”, 3 lata temu
w informatorze zostało napisane, że w parku w Wołczynie, a odbywało się to w Skałąłgach uważa, że
jest to kłamstwo i oczekuje przeprosin, sprostowania w kolejnych gazetkach, które się nie ukazało do
tej pory. Uważa, że mieszkańcy zostali niedocenieni. 
W dalszej wypowiedzi pytał, dlaczego nie dostał informacji kto będzie odśnieżać drogi gminne, kiedy
spadł śnieg nie wszystkie ulice zostały odśnieżone.
Następnie  odniósł  się  do  pisma,  które  otrzymał  z  Urzędu  o  propozycji  zamiany  drogi  gminnej
z prywatną działką rolnika. Uważa, że pismo jest bezsensowne, ponieważ jest to droga publiczna, jako
sołectwo nie zgadzają się na to, bo mieszkają tam ludzie i trzeba tam dojechać.
Podkreślił, że należy sprawdzić ile dróg polnych w Skałągach zostało zaoranych, rolnicy orzą pola
i drogi jest to duży areał z którego korzystają,
Uważa,  że  w  gminie  Wołczyn  jest  za  dużo  zatrudnionych  pracowników  porównując  do  Gminy
Byczyna, jeżeli ktoś odchodzi na emeryturę to tą pracę powinny wziąć pozostałe osoby.

Sołtys Brun poruszył sprawę harmonogram wywozu śmieci, mieszkańcy proszą, aby odpady mieszane
były zabierane częściej,  ponieważ w okresie  zimowym jest  raz,  a  letnim częściej  mieszkańcy nie
potrafią pomieścić się z odpadami.

Radny Marcin Pasternak pytał o koszty utrzymania tężni, jaki jest rzeczywisty koszt utrzymania  –
wielokrotnie radni pytali o tę sprawę.

Skarbnik Gminy stwierdziła, że informowała na ostatniej komisji, że jesteśmy na etapie zamykania
roku i  jest  sporządzane sprawozdanie z  wykonania budżetu i  dokładne rozliczenie będzie wraz ze
sprawozdaniem rocznym,
- również informowała, że jeżeli ktoś potrzebuje wcześniej wiedzieć to zaprasza do siebie do biura



i zostanie przedstawione.

Radny Marcin Pasternak dodał, że oczekiwanie mieszkańców jest takie, że chcieliby wiedzieć ile ta
infrastruktura kosztuje.

Radny  Ryszard  Mrugalski  pytał,  ile  jest  zamieszkałych  na  terenie  gminy  Wołczyn  uchodźców  z
Ukrainy i czy była przekazana jakaś pomoc pieniężna dla nich?
Następnie pytał o inwestycję jaka powstaje za myjnią samochodową w kierunku Ligoty Wołczyńskiej?

Sołtys Duczowa prosił o uzupełnienie kamieniem dziur w drogach polnych, bo są bardzo głębokie, 
-  ponownie  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  uruchomić  dodatkowy  kurs  autobusu  z  Duczowa,  szkolny
autobus jedzie rano wcześnie i wraca popołudniu, jest potrzeba, aby szybciej dostać się do Duczowa.

Radny Waldemar Antkowiak poinformował o pismach jakie wpłynęły do biura Rady Miejskiej, tj.:
-  od  Rady  Rodziców  Przedszkola  Publicznego  w  Wołczynie  z  prośbą  o  remont  parkingu  dla
pracowników i interesantów oraz podwórza,
- od dyrektora Zakładów Wodociągów i Kanalizacji w Wołczynie, w którym zwraca się o podniesienie
kapitału zakładowego Spółki w formie pieniężnej w kwocie 600 tys. zł, podkreślając, że działania te
pozwolą Spółce na prawidłowe funkcjonowanie,
- oraz sprawozdanie złożone przez Burmistrza Wołczyna dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli  zatrudnionych  w  roku  2022  w  jednostkach  oświatowych  prowadzonych  przez  gminę
Wołczyn sporządzonych według poszczególnych stopni awansu.

Ad. 3 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał, które Rada Miejska podejmować będzie na
najbliższej sesji.

Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt uchwały w sprawie lokalnego programu
osłonowego na rok 2021 „SOS dla seniora” (załącznik do protokołu)
Podkreśliła, że program był realizowany w 2022 roku i przystępują ponownie w bieżącym roku 2023.
Program zakłada objęcie  60 seniorów powyżej  65 roku życia,  jest  do dyspozycji  zakupionych 60
opasek trzeba tylko opłacić abonament.

Radny Waldemar Łuczek pytał  w jakiej  kwocie jest  abonament,  który ma ponosić zainteresowana
osoba.

Kierownik  stwierdziła,  że  opaska  jest  bezpłatna,  jest  to  finansowane  z  programu  ministerialnego
w 80%, a 20%  jest to wkład własny gminy.

Radny Waldemar Łuczek pytał, czy 60 opasek zaspokoi potrzeby seniorów?

Kierownik OPS odpowiedziała,  że w tamtym roku było duże zainteresowanie i  10 opasek brakło,
w tym roku ok 30 seniorów już zrezygnowało.

Projekt  uchwały  w  sprawie  lokalnego  programu  osłonowego  na  rok  2021  „SOS  dla  seniora”
zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie w obecności 13 radnych.

Następnie  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  określenia  stawki  za  jeden  kilometr
przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy  obliczaniu  zwrotu  rodzicom  kosztów  przewozu  dzieci,
młodzieży, uczniów oraz rodziców (załącznik do protokołu)



Radny Szczepan Mały pytał, czy uchwała dotyczy również urzędników?

Naczelnik Kaczmarczyk odpowiedział,  że  stawka dotyczy wszystkich,  ponieważ jest  to  zgodnie z
rozporządzeniem wydanym przez Ministra Infrastruktury. 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia stawki za kilometr przebiegu pojazdu,
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz
rodziców zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie w obecności 13 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Wołczyn na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (załącznik do protokołu) 

Dyskusji nie było.

W/w  projekt  uchwały  zaopiniowany  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  obecności  13  członków
Komisji.

Następnie przedstawione zostały projekty uchwał dotyczące zagospodarowania przestrzennego, tj.:
-  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wołczyn  oraz
Ligota Wołczyńska i Gierałcice,
-  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wołczyn  oraz
Ligota Wołczyńska i Gierałcice,
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi
Wierzbica Górna dla rejonu „Północno – Zachodniego -część A”,
- oraz w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
wsi  Wierzbica  Górna  dla  rejonu  „Centralno  -Wschodniego  –  część  A”  oraz  rejonu  „Centralno
Wschodniego – część B”(załączniki do protokołu).

Zastępca  Burmistrza  podkreślił,  że  dwie  uchwały,  które  zostały  wprowadzone do porządku obrad
Komisji  dotyczą  przystąpienia  do  zmiany  planu  –  rozpoczęcia  procedury  są  na  wniosek
przedsiębiorców, a pierwsze dwie dotyczą zakończenia procedury zmiany planu.

Radny Waldemar Łuczek pytał, kto był zainteresowany tą zmianą, czy była to osoba prywatna, czy
przedsiębiorca? 

Radny  Marcin  Pasternak  prosił,  aby  rysunki  były  opisane,  dostał  załącznik,  którego  nie  można
otworzyć, prosił aby następnym razem było to czytelne, bo nie wie jakiej części ulicy Leśnej dotyczy
uchwała, jakie mają być ograniczenia w zakresie budowy, dlatego będzie musiał się wstrzymać od
głosu.

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o plany Wołczyna i Ligoty Wołczyńskiej jest to zakończenie,
którego rozpoczęcie było rok wcześniej. Jeżeli chodzi o ulicę Leśną dotyczy to terenu przy blokach
postawienie wiat, garaży.

Pan Mateusz Jaśkiewicz odpowiedział, że rysunek graficzny jest w formacie gsml i jest to pod system
Urzędu  Wojewódzkiego,  w  takim  formacie  musi  być  przekazany.  Jeżeli  załącznik  graficzny  jest
częścią zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego to jest w formie PDF dołączany
do uchwały,
- zmiany są wprowadzane na dwa wnioski od przedsiębiorców i osiedla, aby umożliwić rozbudowę



budownictwa mieszkaniowego jednorodzinnego. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta  Wołczyn  oraz  wsi  Ligota  Wołczyńska  i  Gierałcice  zaopiniowany  został  pozytywnie
większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem – 12 głosów
- przeciw – 0,
- wstrzymujących się – 1 głos.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta  Wołczyn  oraz  wsi  Ligota  Wołczyńska  i  Gierałcice  zaopiniowany  został  pozytywnie
większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem – 12 głosów
- przeciw – 0,
- wstrzymujących się – 1 głos.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego wsi Wierzbica Górna dla rejonu „Północno – Zachodniego -część A” zaopiniowany
został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem – 12 głosów
- przeciw – 0,
- wstrzymujących się – 1 głos.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego wsi Wierzbica Górna dla rejonu „Centralno -Wschodniego – część A” oraz rejonu
„Centralno Wschodniego – część B” zaopiniowany został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem – 12 głosów
- przeciw – 0,
- wstrzymujących się – 1 głos.

Następnie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na
2023 rok oraz projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 –
2028 (załączniki do protokołu). 
- podkreśliła, że zmiany dochodów i przychodów, dotyczą rozliczeń zadań z 2022 r. które nie zostały
wykorzystane i wydatki nimi finansowanych.

Radny Łuczek prosił o więcej informacji na temat montażu baterii kompresyjnej w Urzędzie.

Pani Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest to bateria, która będzie kompresowała moc bierną energii
elektrycznej dla Urzędu, ponieważ trzeba płacić kary za zużywanie za dużej mocy biernej, a jest to
moc, która krąży między urządzeniami, a siecią. Bateria spowoduje, że prąd zostanie skompresowany i
energia będzie krążyła między urządzeniami biernymi pobierający moc indukcyjną, a baterią. Dzięki
temu będą niższe rachunki i nie będzie naliczanych kar.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  gminy  Wołczyn  zaopiniowany  został  pozytywnie
jednogłośnie w obecności 13 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 -2028 zaopiniowany



został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem – 12 głosów
- przeciw – 0,
- wstrzymujących się – 1 głos.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  na  2023  rok
(załącznik do protokołu)

Dyskusji nie było.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  na  2023  rok
zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie w obecności 13 członków Komisji.

Ad.4 Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej na 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji – zaproponował:
styczeń - opiniowanie projektów uchwał
luty - opiniowanie projektów uchwał
marzec - opiniowanie projektów uchwał
kwiecień - opiniowanie projektów uchwał i „Ocena zasobów pomocy społecznej w gminie Wołczyn”, 
maj - opiniowanie projektów uchwał
czerwiec - rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 r. , rozpatrzenie
spraw bieżących
lipiec - opiniowanie projektów uchwał
sierpień - opiniowanie projektów uchwał
wrzesień - informacja z realizacji budżetu gminy Wołczyn za I półrocze 2023 rok i opiniowanie projektów
uchwał
październik - opiniowanie projektów uchwał
listopad  -  informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  roku  szkolnym  2022/2023  i  opiniowanie
projektów uchwał
grudzień - zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej i wieloletniej prognozy finansowej oraz rozpatrzenie
spraw bieżących.

Nikt nie zgłosił innych tematów.

Przewodniczący  Komisji  –  stwierdził,  że  w/w  tematy  przedstawione  zostaną  na  sesji  w  celu
zatwierdzenia planu pracy Komisji.

Ad. 5 Odpowiedzi na pytania oraz inne zapytania.

Burmistrz  odnoszą  się  do  zapytania  w  sprawie  budowy  zakładu  do  produkcji  zdrowej  żywności
podkreślił, że działkę sprzedawał syndyk i nie posiadamy żadnej informacji.
Jeżeli  chodzi  o  zatrudnienie  do  pracy,  to  ma  informację  z  tutejszej  fabryki  mebli,  która  chciała
zatrudnić  osoby  do  pracy  na  stanowisko  szwaczki,  stolarzy,  tapicerów,  pilarzy,  niestety  nie  ma
zainteresowania, jedyne pytają jako pracownik fizyczny.
Następnie odniósł się do pytania w sprawie inwestycji na terenie po byłych magazynach szpitalnych,
podkreślił,  że  żadne  pismo  nie  wpłynęło  do  Urzędu,  pozwolenie  na  rozbiórkę,  czy  budowę  daje
Starostwo Powiatowe,  działka  jest  również  odkupiona od syndyka.  Z informacji  jaką  posiada  ma
powstać market wielobranżowy.



Radny Bartosiński  poinformował,  że w najbliższym czasie  zostanie  dokończona wizja  na drogach
powiatowych  pozostało  miasto  i  wsie  Gierałcice,  Brzezinki,  Rożnów,  Skałągi.  Podkreślił,  że  jest
dokonywana dokumentacja fotograficzna, która w całości zostanie przekazana do wydziału dróg.

Radny Pasternak pytał, czy byli informowani radni powiatowi i czy ktoś z nich uczestniczył?

Pan Bartosiński odpowiedział, że byli informowani, a uczestniczył tylko radny Mariusz Pieńkowski.

Pani Sołtys Mendel prosiła, aby podczas wizji zwrócić szczególną uwagę na drogę z Krzywizny do
Skałąg, ponieważ jako mieszkańcy są na etapie pisania petycji do Starostwa Powiatowego w sprawie
naprawy tej drogi.

Burmistrz odniósł się do podziękowań jakie otrzymał od radej Mazurczak te podziękowania dotyczyły
rozwiązania problemu z barakiem prawa jazdy dla kierowcy OSP Wąsice.
Odnośnie pytania dotyczącego farm wiatrowych stwierdził, że nie była podejmowana taka uchwała,
jako prawo miejscowe nie możemy uchwalać zasad, które będą sprzeczne z ustawami wyższego rzędu,
prawo na to nie pozwala. W tamtym czasie obowiązujące przepisy były takie, że w odległości ok 1 km
można  było  budować  farmy.  Prowadzone  były  działania  było  zainteresowanie  terenem  między
Wierzbicą, a Świniarami odbyły się konsultacje z mieszkańcami, którzy nie wnosili uwag. 
Gmina nie może wprowadzać ograniczeń jeżeli są spełniane warunki na pozwolenie budowlane. 
Każde  usytuowanie  inwestycji  mogące  mieć  wpływ  na  środowisko  jest  podawane  do  publicznej
wiadomości i strony zainteresowane mogą wnosić swoje niezadowolenie, uwagi.

Zastępca Burmistrza dodał, że trudno jest wskazywać na szkodliwe działanie paneli fotowoltaicznych
w sytuacji kiedy mieszkańcy mają je na dachach i trudno jest znaleźć przeciwwskazania.

Radny  Pasternak  poinformował  radną  Mazurczak,  że  na  przełomie  marca  i  kwietnia  ruszają  w
Urzędzie  Marszałkowskim programy  w ramach  których  będzie  można  pozyskać  środki,  m.in.  na
uzyskanie uprawnień prawa jazdy kat C.
Następnie  odniósł  się  do  sprawy  związanej  z  dożynkami  w  Skałągach  uważa,  że  była  słaba
komunikacja  na  linii  Sołtys,  a  dyrektor  WOK.  Uważa,  że  działalność  Komisji  Rewizyjnej  w  tej
sprawie była bezcelowa. 

Przewodniczący Rady  stwierdził, że nie zgadza się z tym, że kontrola komisja była nie potrzebna
uważa, że trzeba reagować i nie można pozwolić sobie na takie oskarżenia.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół w związku z kontrolą wydatków na dożynki
gminne w Skałągch. 

Zastępca Burmistrza w kwestii odśnieżania dróg gminnych, są podpisane umowy na odśnieżanie dróg
gminnych jeżeli gdzieś nie zostało odśnieżone należało zgłosić do naczelnika Wydziału p. Marcina
Dłubaka. Jeżeli sytuacja się powtórzy prosił o zgłoszenie do Urzędu.

Pani Anna Kucharska odniosła się do uwagi w sprawie pisma dotyczącego propozycji zamiany działek
wyjaśniła,  że  wpłynęło  pismo  od  mieszkańca  Sołectwa  Skałągi  z  propozycją  zamiany  działki
prywatnej z gminną drogą wewnętrzną, działka osoby prywatnej leży koło parku. Następnie zostało
wystosowane  pismo do  Rady  Sołeckiej  i  pana  Sołtysa  z  zapytaniem czy  wyrażają  chęć  zamiany
działki. Poinformowała, że bez opinii mieszkańców nie zostaną poczynione żadne działania, osoba
zainteresowana dostała odpowiedź, że nie ma zgody na taką zamianę.

Burmistrz zabierając głos stwierdził, że nie rozumie dlaczego z prostych spraw robi się duże problemy,
odnosząc się do dożynek Komisja stwierdziła, że brakło komunikacji i zgadza się z tym. Podkreślił, że



organizatorem dożynek z ramienia gminy jest Wołczyński Ośrodek Kultury nie potrzeba dodatkowych
osób. Pieniądze są zabezpieczone w budżecie i Wołczyński Ośrodek Kultury może nimi dysponować. 
Odnosząc się do słów Sołtysa w sprawie zatrudnienia pracowników w Urzędzie stwierdził, że jest nie
na miejscu porównywanie z innymi gminami, gmina Wołczyn jest bardzo duża w ciągu kilku lat ciągle
przybywa zadań pracownikom, na co nikt nie zwraca uwagi.

Zastępca Burmistrza odpowiedział na pytanie odnośnie harmonogramu wywozu odpadów - zgodnie 
z uchwałą odbiór odbywa się raz na trzy tygodnie w okresie od października do kwietnia, w okresie
letnim raz na dwa tygodnie. 

Skarbnik Gminy odniosła się do kosztów utrzymania tężni jest to okres trwania projektu koszty są  
w rozdziale  tym co  była  budowa  tężni.  Wszystkie  zmiany  dotyczące  wydatków podejmuje  Rada
Miejska. 
W  sprawozdaniu  zostaną  ujęte  wszystkie  koszty  jakie  były  ponoszone  na  utrzymanie,  takie
sprawozdanie zostanie przygotowane do 31 marca.
Dodała, że do kosztów tężni również włącza się pracownik, który jest zatrudniony do obsługi tężni.
Podkreśliła, że w planie jest zakup samochodu, który ma dowozić solankę na tężnie i ma odciążyć
koszty jakie były ponoszone za dowóz wody przez ZWiK. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że odnośnie ilości osób i pomocy jaka jest udzielana uchodźcom 
z Ukrainy na terenie gminy Wołczyn odpowie na najbliższej Komisji Budżetu,
-  co  do  dodatkowego  kursu  autobusu  do  miejscowości  Duczów  –  temat  poruszy  na  spotkaniu  
z przedstawicielami PKS, jeżeli zgodzą się to będzie uruchomiony dodatkowy transport do Duczowa.

          Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

                                                                                                     Przewodniczący Komisji
                                                                                                               Ryszard Nowak
Protokołowała 
Katarzyna Atłachowicz


